

Caribbean HRTS Protocol – Europe Homeport

(Updated on Sep 6th)

Entry into Europe: International guests should check their entry requirements and the requirements for each country on our itinerary. Failure to meet the requirements may result in a denial of boarding

Travel Documentation Checklist:

1. A Passport Book valid for at least six months after your cruise, is required. A valid EU ID card may also be used when traveling on sailings which call only at EU ports. If your sailing calls at ports outside the EU, you will need a valid passport.
2. COVID-19 Vaccination Record Card, Certificate or e-Certificate via your country's health agency app is recommended for fully vaccinated guests, as local authorities, and businesses in some ports we visit may ask guests to present their card for entrance.
3. Health Status Questionnaire to be completed on our Royal Caribbean App before you board. For guests sailing on Wonder of the Seas departing from Rome, the Health Status Questionnaire will be filled out at the terminal prior to boarding.

COVID-19 Vaccination & Test:

*** What Counts as Being "Up-to-Date"**

- Guests who are fully vaccinated and not yet eligible for a booster: Within 270 days (9 months) after completing their 2nd dose of an approved WHO & EMA vaccination
- Guests who are fully vaccinated and received a booster

Port of Departure	Vaccination	Pre-Cruise Testing
Amsterdam	Recommended	Required for all guests aged 12 and up on 10N and longer sailings Not needed for up-to-date guests , guests 11 and under on 9N and shorter sailings
Athens	Recommended	Required for all guests aged 12 and up

Barcelona	Recommended	Required for all guests aged 12 and up on 10N and longer sailings Not needed for up-to-date guests , guests 11 and under on 9N and shorter sailings
Tarragona (Visiting Greece)	Recommended	Required for all guests aged 12 and up
Haifa	Recommended	Required for all guests aged 12 and up
Rome/Ravenna (Visiting Greece)	Recommended	Required for all guests aged 12 and up
Rome/Ravenna (NOT Visiting Greece)	Recommended	Required for all guests aged 12 and up who are unvaccinated or not up-to-date
Southampton	Recommended	Required for all guests aged 12 and up on 10N and longer sailings Not needed for up-to-date guests , guests 11 and under on 9N and shorter sailings

Covid Test Validation

1. Pre-Cruise:

- **Sailings departing from Italy visiting Greece: (Same as Athens, Tarragona, Haifa Homeport)**
 - All guests ages 12 and older must present a negative COVID-19 test result from a test taken no earlier than:
 - ✓ 48 hours before boarding day if taking an antigen test
 - ✓ 72 hours before boarding day if taking a PCR test
 - Accepted tests are PCR or antigen tests taken in person or supervised virtually.
 - ✓ Proof of a negative test can be the printed or digital results.
 - ✓ Unsupervised self-testing is not accepted for sailings departing from Greece
- **Sailings departing from Italy NOT visiting Greece**
 - Guests ages 12 and older who are unvaccinated or not up-to-date must present a negative COVID-19 test result taken no earlier than:

- ✓ 24 hours before boarding day if taking an antigen test
- ✓ 72 hours before boarding day if taking a PCR test
- Up-to-date guests do not need to test for these sailings.
- Accepted tests are PCR or antigen tests, which now includes self-tests. (Yes, the unsupervised ones!)
- ✓ Proof of a negative test can be the printed or digital results, a clear photo of your self-test result, or your actual self-test in hand.

- **Sailings 9 nights or less: (including Amsterdam, Barcelona, Southampton)**

- All guests aged 12 and older who are unvaccinated, or are vaccinated but not up-to-date, must show a negative COVID-19 test result taken no earlier than:
 - ✓ 24 hours before boarding day if taking an antigen test
 - ✓ 72 hours before boarding day if taking a PCR test
- Up-to-date guests do not need to test for these sailings.
- Guests 11 and under do not need to complete a pre-cruise test.
- Required testing for all guests, regardless of vaccination status, can be completed using any type of PCR or antigen COVID-19 test. It can be professionally proctored at your doctor or drugstore, or it can be a test you administer to yourself at home without supervision.
- Proof of a negative test can be the printed or digital results, a clear photo of your self-test result, or your actual self-test in hand.

- **Sailings 10 nights or more: (including Amsterdam, Barcelona, Southampton)**

- All guests ages 12 and older must present a negative COVID-19 test result.
- Up-to-date guests must present a negative COVID-19 test taken no earlier than 3 days prior to boarding day.
- Unvaccinated or not up-to date guests must present a negative COVID-19 test result taken no earlier than:
 - ✓ 24 hours before boarding day if taking an antigen test
 - ✓ 72 hours before boarding day if taking a PCR test
- Required testing for all guests, regardless of vaccination status, can be completed using any type of PCR or antigen COVID-19 test. It can be professionally

proctored at your doctor or drugstore, or it can be a test you administer to yourself at home without supervision.

- ✓ Proof of a negative test can be the printed or digital results, a clear photo of your self-test result, or your actual self-test in hand.

2. Onboard / Disembarkation Testing:

- Any sailing visiting Greece: Guests ages 12 and older who are unvaccinated or not up-to-date will require additional testing to be completed onboard at their own expense, in order to go ashore.
- Any sailing ending in Spain: Guests ages 12 and older who are unvaccinated or not up-to-date will require additional testing to be completed prior to debarking in Spain at their own expense.

Back-to-Back & Consecutive Cruises Testing Requirements:

- For guests continuing on to a consecutive sailing on the same ship:
 - ✓ Guests who are up-to-date with their vaccines or have provided a Certificate of Recovery will no longer need to test between sailings.
 - ✓ Guests who are not-up-to date will need to test between their sailings.
- For guests that are switching ships, or have time between one sailing and the next:
 - ✓ If you are moving to different ship on disembark day; or on the day after that: You will need to meet the embarkation test requirements for boarding the next ship. A complimentary test will be provided to the guest onboard their first leg, so they can show their negative result when boarding the next ship. Guidance for your test appointment will be provided to you once onboard.
 - ✓ Longer time between ships – You must board the next ship the same day you disembark the previous one, or the day after that, to qualify for testing onboard. If your window between sailings is longer than that, you must acquire your own test on land to meet the testing requirements for boarding the next ship.

皇家加勒比海外航次复航参考政策-欧洲母港

(更新与 9 月 6 日)

入境欧洲：请乘客自行确认行程中所有入境国家的入境政策

所需材料：

1. 护照，有效期需要在航次结束后仍需多于 6 个月。如果航线只经过欧盟国，也可以使用欧盟身份证。如果航线进过非欧盟国，需要持有有效护照。
2. 已完成疫苗接种的乘客需携带新冠疫苗接种记录卡，或者国家卫生部门 App 中的接种记录，客人有可能需要在部分港口出示他们的疫苗接种记录。
3. 登船前在 Royal Caribbean App 中完成健康问卷调查。罗马出发的海洋奇迹号，客人需要在码头完成健康问卷的填写。

新冠疫苗与检测要求

***完成完整疫苗接种要求：**

-客人完成两针接种还不符合第三针接种：客人接种完 2 针 WHO & EMA 认可的疫苗，仍在 270 天 (9 个月) 内

-客人完成加强针的接种

出发港	疫苗要求	行前检测
阿姆斯特丹	推荐完成疫苗接种	10 晚及以上航次，12 岁及以上乘客需要进行行前检测 9 晚及以下航次，完成完整疫苗接种的乘客、11 岁及以下乘客不需要进行行前检测
雅典	推荐完成疫苗接种	12 岁及以上乘客需要完成行前检测

巴塞罗那	推荐完成疫苗接种	10 晚及以上航次，12 岁及以上乘客需要进行行前检测 9 晚及以下航次，完成完整疫苗接种的乘客、11 岁及以下乘客不需要进行行前检测
塔拉戈纳 (访问希腊)	推荐完成疫苗接种	12 岁及以上乘客需要完成行前检测
海法	推荐完成疫苗接种	12 岁及以上乘客需要完成行前检测
罗马/拉文那 (访问希腊)	推荐完成疫苗接种	12 岁及以上乘客需要完成行前检测
罗马/拉文那 (不访问希腊)	推荐完成疫苗接种	12 岁及以上未完成完整疫苗接种的乘客需要进行行前检测
南安普顿	推荐完成疫苗接种	10 晚及以上航次，12 岁及以上乘客需要进行行前检测 9 晚及以下航次，完成完整疫苗接种的乘客、11 岁及以下乘客不需要进行行前检测

新冠检测要求

1. 行前:

- **意大利出发途径希腊的航线（同样适用于希腊、塔拉戈纳及海法出发航线）**

-所有 12 岁及以上乘客需要完成行前新冠检测，时间要求如下：

- ✓ 抗原检测需在开航前 48 小时内完成
- ✓ 核酸检测需要开航前 72 小时内完成
- 核酸或抗原检测需要由采样人员完成或在视频监督下完成
- ✓ 打印或电子版的阴性报告都可以使用

- ✓ 希腊出发的航线不接受无监督的自我检测

- **意大利出发不途径希腊的航线**

-12 岁以上未接种疫苗的乘客，或没有完成完整疫苗接种的乘客需要进行行前检测，时间要求如下：

- ✓ 抗原检测在开航前 24 小时内完成
- ✓ 核酸检测在开航前 72 小时内完成
- 完成完整疫苗接种的乘客不需要进行行前检测
- 核酸与抗原加测，接受无监督的自我检测
- ✓ 打印或电子的阴性报告都可接受，或者自我检测后的检测结果照片，也可以直接携带检测后的试剂盒

- **9 晚及以下航线（包含阿姆斯特丹、巴塞罗那及南安普顿出发的航线）**

- 12 岁以上未接种疫苗的乘客，或没有完成完整疫苗接种的乘客需要进行行前检测，时间要求如下：

- ✓ 抗原检测在开航前 24 小时内完成
- ✓ 核酸检测在开航前 72 小时内完成
- 完成完整疫苗接种的乘客不需要进行行前检测
- 11 岁及以下乘客不需要进行行前检测
- 所有的核酸、抗原检测可以是在医疗机构进行，也可以是自己在家进行检测
- 打印或电子的阴性报告都可接受，或者自我检测后的检测结果照片，也可以直接携带检测后的试剂盒

- **10 晚及以上航次（包含阿姆斯特丹、巴塞罗那及南安普顿出发的航线）**

- 所有 12 岁及以上乘客需要进行行前检测
- 完成完整疫苗接种的乘客需要在开航前 3 天内完成行前检测

- 未完成完整疫苗接种的乘客的行前检测时间要求如下：
 - ✓ 抗原检测在开航前 24 小时内完成
 - ✓ 核酸检测在开航前 72 小时内完成
- 所有的核酸、抗原检测可以是在医疗机构进行，也可以是自己在家进行检测
- 打印或电子的阴性报告都可接受，或者自我检测后的检测结果照片，也可以直接携带检测后的试剂盒

2. 船上/离船检测

- 所有到访希腊的航次：12 岁及以上未接种疫苗或未完成完整疫苗接种的乘客，需要在船上额外接受自费检测，方可下船观光。
- 所有在西班牙结束的航次：12 岁及以上未接种疫苗或未完成完整疫苗接种的乘客，需要在船上额外接受自费检测，方可在西班牙离船。

背靠背航线与连续航线检测要求

- 在同一艘船上乘坐连续航次的乘客
 - ✓ 完成完整疫苗接种的乘客，或持有康复证明的乘客，无需再两个航次之间进行检测
 - ✓ 未完成完整疫苗接种的乘客，需要在两个航次之间进行检测
- 不在同一艘船上乘坐连续航次的乘客，或两个航次之间有时间间隔
 - ✓ 如果乘客下船后需要更换游轮，或第二天更换游轮，需要参考下一个航程的检测要求。下船后将会有免费检测提供，具体预约流程将由船方在船上
 - ✓ 两个航次之间间隔超过 1 天-乘客需要自行安排下一个航次的行前检测，方可登船